
Dia: 06.02.14
Hora: 21 h
Curs 13-14
Assistents: 18

Ordre del dia:

A. Aprovació acta anterior

B. Proposta de canvi d’empresa de serveis de menjador (Futur)

C. Representant de l’AMPA al Consell Escolar

D. Demanda de subvencions presentades a l’Ajuntament de Barcelona

E. Informacions de les comissions i grups de treball

F. Informacions Consell Escolar

G. Precs i preguntes

H. Acords presos

I. Data propera reunió

A. Aprovació acta anterior

Es llegeix l’acta de la darrera reunió d’AMPA del dia 17 de gener de 2014, i               
s’aprova sense cap esmena.

B. Proposta de canvi d’empresa de serveis de menjador (Futur)

Les representants de la Comissió de serveis migdia expliquen els diferents          
problemes que ens hem trobat amb l’actual empresa de serveis de menjador           
(Futur). Aquest problemes han estat econòmics amb els treballadors, de         
baixada de qualitat, problemes amb els proveïdors, canvis constants de         
menús, entre altres.

Per part de l’AMPA es porta un temps reunint-se amb la empresa Futur i             
provant de solucionant els diferents aspectes. Però no ha estat del tot           
possible.

Per aquesta raó, des de la Comissió s’han anat estudiat diferents          
alternatives d’empreses que ens poguessin oferir aquest servei.

Després de valorar-ne varies, la que consideren millor posicionada seria la          
empresa Pam i Pipa. Aquesta empresa de menjadors, és una empresa petita,           
que actualment treballa per a 12 escoles. En la seva oferta cal destacar el             
fet de que les verdures i les fruites seran ecològiques, el peix de proximitat,             
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sempre s’utilitzarà oli d’oliva verge, no hi haurà cap pre-cuinat, introduiran          
carn de poltre ecològica i varietat de fruites.

També seria important destacar, que en el cas que us curs marxi d’excursió i             
dini fora l’escola, ens proporcionaran un picnic (2 entrepans, fruita i aigua). I            
que en cas que ens decidíssim per aquesta empresa, les nostres cuineres es            
mantindrien els seus llocs de treball.

Per part de l’empresa Pam i Pipa, s’han ofert per portar una cuinera durant 1              
mes i col·laborar amb les nostres cuineres, i unificar una manera de cuinar            
saludable.

A part, la comunicació amb l’empresa resultaria fluida, ja que un tècnic Pam i             
Pipa es passaria per l’escola un cop al mes i es podrien solucionar i comentar              
les diferents incidències o problemes que van sorgint.

Finalment, respecte el preu que ens ofereixen, seria el mateix que paguem           
actualment ara amb l’empresa Futur.

Per part de la Comissió de serveis es demana fer una votació per aprovar la              
proposta del canvi d’empresa de menjador, de cara al curs 2014-2015.

El resultats de les votacions, sobre un total de 18 assistents, és el            
següent:
Sí:17 // No:0 // Abstencions:1

Havent comptabilitzat els vots, s’aprova el canvi de empresa de menjador de           
cara al setembre vinent.

En una propera reunió d’AMPA la nova empresa es presentarà a nivell           
personal i explicarà els seus objectius, continguts gastronòmics, etc...

Finalment la Comissió de servei migdia, ens comenta que el tema de           
l’autogestió del menjador també s’està estudiant. Però que és molt         
complicat i encara no està clara la seva viabilitat. De totes maneres, no es             
deixarà de banda i es seguirà estudiant, i es deixarà com un projecte a llarg              
termini.

C. Representant de l’AMPA al Consell Escolar

En reunions anteriors es va comentar la necessitat de buscar un/una          
representant pel Consell perquè ocupi la plaça que deixa vacant la Miriam           
Nicodemus, al ser actualment la presidenta de l’AMPA.

Hi ha hagut varies persones voluntàries per ocupar aquest càrrec i finalment           
s’ha decidit per la Mónica Camacho mare d’un nen de P3. Que ocuparà la             
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vacant que quedava en el consell escolar fins a final d’any.

També es recorda que a finals d’aquest any, tornaran a haver-hi eleccions de            
Consell Escolar. I la previsió és que quedaran 3 vacants que s’hauran           
d’omplir amb nous pares o mares, per no perdre força en les votacions i             
decisions que es prenen en el Consell Escolar.

D. Demanda de subvencions presentada a l’Ajuntament de Barcelona

Per part de la Junta es comenta que el dia 4 de febrer de 2014, es va                
presentar a l’Ajuntament de Barcelona, la documentació degudament       
emplenada per aconseguir unes subvencions per projectes d’activitats       
extraescolars esportives i d’acollida, que atorga l’Ajuntament de Barcelona.

Tot i que el termini que donen per omplir aquesta documentació ha estat            
molt curt (15 dies hàbils d’ençà la seva publicació), i gracies a una gran             
dedicació d’un parell de mares, es va aconseguir lliurar dins el termini           
establert i poder optar a aquestes subvencions.

Ara estem a l’espera de veure si ens les concedeixen.

E. Informacions de les comissions i grups de treball

Comissió serveis i espai migdia:
Representant: Elena Bacardí, Maria Lecha i Míriam Nicodemus

Se'ns informa que darrerament estan rebent moltes propostes, de part de          
mares i pares de l’escola, perquè els nostres monitors organitzin algunes          
activitats dirigides durant l’estona del migdia, i que els nostres fills/es no           
estiguin tota l’estona al pati jugat.

Es comenta la possibilitat que els monitors organitzin un parell o tres dies            
de tallers, manualitats, jocs de taules, biblioteca.

Per part de la Comissió es compromet a parlar-ho amb la Roser i es             
valoraran les diferents possibilitats.

Comissió extraescolars:
Representant: David Gràcia i Xus López-Arenas

Es va comentar que 4 nens de 4t a 6è, han estat becats per l’Agència de la                
Salut Pública, per fer l’activitat d’extraescolars de futbol. I resulta que          
abans eren 15 nens/es. Però en afegir-se aquests 4, el grup ha quedat amb             
19 nens/es i llavors es supera la ràtio de nens/monitors pactada amb la            
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empresa Diver’s.
Per aquesta raó, s’ha hagut de fer venir un altre monitor i l’activitat serà             
deficitària.

Tot i ser deficitària, es seguirà realitzant aquesta activitat en les condicions           
actuals. De totes maneres es proposa fer propaganda (via correu) per animar           
a la gent a apuntar-se i provar d’augmentar la quantitat de nens/es que            
realitzen aquesta activitat.

Una mare proposa que de cara al curs vinent es realitzi l’activitat           
extraescolars de bàsquet. Per part de la Comissió es comenta que hi ha            
problemes d’espai i horaris de pati. Però de totes maneres s’estudiarà la           
possibilitat d’incorporar aquesta activitat en les extraescolar per el curs         
vinent.

Comissió casal d’estiu:
Representant:Silvia García - Montse Paradeda

Es fa una crida a les famílies per col.laborar en la Comissió de casal d’estiu,              
ja que per causes personal aquesta Comissió es queda sense representants.
I aquest fet faria perillar seriosament l’organització del casal d’estiu de          
l’escola, que fa anys que organitzem.

S’acorda que es farà una crida de gent i aquest tema es tractarà com a un               
punt (en l’orde de dia) en la propera reunió d’AMPA.
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Informacions junta/consell escolar

En la darrera reunió de Consell es van comentar els següents temes:

 Els va semblar correcte el canvi de l’empresa de menjador per al proper curs             
escolar.

 L’escola va rebre una inspecció de sanitat. En general estava tot bé menys            
un tema de compliment de normativa. Ja es revisarà.

 Ja tenim els resultats de les proves de competències bàsiques que realitzen           
tots els nens/es de 6e. La mitjana de resultats obtinguts són bons. Però s’ha             
detectat una gran diferencia entre resultats molt bons i resultats molt          
baixos.

Per part d’alguns pares/mares assistents a la reunió, hi ha haver una           
petita discussió sobre si era convenient que els nostres fills/es         
realitzin aquestes proves o no. Hi va haver persones amb diferents          
opinions. Però el que va quedar clar, és que l’escola està obligada a            
realitzar-les, i és decisió dels pares si el dia que es fan les proves             
volen portar el seu nen/a l’escol.la.

 Es va comentar que per part de la Direcció estan neguitosos perquè degut a             
la baixada de la natalitat, es preveu un baixa pre-inscripció d’alumnes de P3.            
Es va demanar si teniem coneguts que hagin de matricular nens a P3, que             
els animem a venir  a la nostre escola.

 Per part de la Direcció volen instal·lar una porta corredissa més petita, per            
poder millorar el control de la gent que entra per la porta principal. I col·locar              
una valla per evitar poder pujar per les escales del costat del despatx de la              
secretaria de l’AMPA.

Per ara tenen un pressupost. Però a curt termini, no es preveu realitzar            
aquesta inversió.

 Aquest curs es jubilarà la Teresa (encarregada de la biblioteca).

Per part de varies persones de la reunió es proposa pensar en quin            
detall se li pot fer, en agraïment a la seva tasca a l’escola.

 Els representant del Consell també ens comenten que ja s’han aprovat els           
pressupostos per al curs vinent.

 I finalment, es comenta que el canvi de format de la domiciliació dels rebuts             
(per poder complir la nova normativa vigent), ha generat alguns problemes          
administratius i això ha provocat l’endarreriment del cobraments dels rebuts         
d’aquest mes de febrer.

Per part de la Comissió Econòmica es farà arribar una nota, provant           
d’explicar els canvis de conceptes que es veuran reflectits en el proper           
rebuts del mes de febrer.

També caldrà modificar la documentació (demanar IBAN) que es donaran a          
les noves famílies que entraran centre el curs vinent.
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F. Plecs i preguntes

Un pare comenta que ha anat a parlar amb la Direcció, per proposar una             
manera de poder donar el nostre agraïment als mestres per la seva tasca.
A continuació, se li comenta que aquesta proposta ja va sortir en la darrera             
reunió d’AMPA del dia 17 de gener. I que ja s’ha creat un grup de treball per                
a organitzar-ho (Comissió valorem els mestres).

El mateix pare comenta que durant la xerrada amb la Direcció, també els va             
proposar de convidar a la nostre escola al president de la Generalitat (Artur            
Mas ) i a la Consellera d’Educació (Elena Rigau) per xerrar i ensenyar-li la             
bona feina que fem a l’escola pública.
Per part de la Direcció se li va contestar que ja ho miraran.

Finalment, un pare comenta que hi ha varies tanques de ferro que envolten            
l’escola que presenten molts forats i que poden ser perilloses per als nens.
Per part de la Junta es contesta que en breu es farà arribar a la Direcció.

G. Acords presos

 S’aprova per votació el canvi d’empresa de menjador pel curs 2014-2015.
 S’acorda que la representant de l’AMPA al Consell escolar fins a finals d’any            

serà la Mónica Camacho.
 S’acorda que es parlarà amb la Roser per estudiar la possibilitat de fer            

tallers, jocs de taula, activitats durant l’estona migdia.

H. Data propera reunió

Segons el calendari presentar per l’actual equip de Junta, la propera reunió           
serà el dijous 6 de març de 2014.

 Vist i plau

La secretària La presidenta

Laia Soler Miriam Nicodemus
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